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BBUURRMMIISSTTRRZZ  MMIIAASSTTAA  II  GGMMIINNYY  KKĘĘPPNNOO  

 

                                                                                       Kępno, dnia  4  lipca 2024 roku 

SE.0003.4.2024/2 

 

Sz. P. 

Tomasz Lebek  

Radny Rady Miejskiej w Kępnie 

 

 

W odpowiedzi na Pana zapytanie  z dnia 20 czerwca  w sprawie ulicy Akacjowej 

 i Wierzbowej w Mianowicach uprzejmie informuję: 

1. Realizacja zadań inwestycyjnych czy remontowych jest możliwa tylko po zapisaniu 

środków na  realizację konkretnego zadania  do budżetu lub do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. W budżecie na rok 2024 ani w WPF na lata kolejne nie zapisano środków na 

realizację tego zadania. 

2. Dokumentacja techniczna branży drogowej została wykonana w 2023 roku. Trwają prace 

projektowe związane z budową oświetlenia ulicznego, kompletna dokumentacja 

w wnioskiem o wydanie pozwolenia na budowę ma zostać wykonana zgodnie z umową 

do dnia 17 lipca 2024 roku.  

3. Gmina Kępno złożyła wniosek o wydanie pozwolenia na budowę w zakresie wykonania 

nawierzchni i odwodnienia ulic. W chwili obecnej czekamy na wydanie decyzji. Wniosek 

o wydanie pozwolenia w zakresie oświetlenia ulicznego zostanie złożony po wykonania 

kompletnej dokumentacji, nastąpi to prawdopodobnie jeszcze w lipcu 2024 roku.  

4. Przed rozpoczęciem prac związanych z budową oświetlenia konieczne jest : 

a/ zyskanie pozwolenia na budowę linii oświetlenia ulicznego, 

b/ zapewnienie źródeł finasowania, 

c/ ogłoszenie przetargu i wybranie wykonawcy . 
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5. Na dzień dzisiejszy nie posiadamy kompletnych dokumentacji oraz wymaganych 

pozwoleń na budowę. 

6. Postępowanie przetargowe będzie mogło zostać ogłoszone po  zapisaniu w budżecie 

środków na realizację tej inwestycji . 

7. Realnie patrząc, realizacja zadania, o które Pan pyta, zależy m.in. od Radnych Rady 

Miejskiej w Kępnie, gdyż to Rada uchwala budżet Gminy Kępno na dany rok, 

przygotowany przez Burmistrza Miasta i Gminy Kępno.  

 

Z poważaniem 

 

         Burmistrz 

/-/ dr inż. Piotr Psikus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. a/a 

 

 

Do wiadomości: 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej w Kępnie 

 

Sporządził: A. Kosakiewicz 


